
 

 

 

 

 

 

     13. marts 2015 

 

I henhold til Inatsisartuts forretningsorden § 37 fremsender jeg følgende 

spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

1. 

Hvad er årsagen til, at Naalakkersuisut har trukket sit forslag om boligsikring1 fra 

Inatsisartuts forårssamling?  

 

2. 

KANUKOKA afviste at afgive høringssvar på forslaget, da høringen blev gennemført i juli 

måned 2014. Det kan man læse i lovforslagets bemærkninger. Det skyldtes, at juli 

måned er høringsfri periode efter aftale mellem Selvstyret og kommunerne. Vil 

lovforslaget om boligsikring blive sendt i fornyet høring inden det fremsendes til 

Inatsisartut igen? 

 

3. 

I finanslovsforslaget for 2015 budgetteres der med en årlig besparelse fra 2016 på 20 

millioner kroner, som følge af en ændring i tildelingen af boligsikring. Påvirkes 

finanslovsforslaget af udskydelsen af lovforslaget om boligsikring? 

 

(Medlem af Inatsisartut, Naaja H. Nathanielsen) 

 

Begrundelse 

Naalakkersuisut har den 11. marts meddelt, at deres lovforslag om boligsikring i 

lejeboliger (punkt 97) udskydes til efterårssamlingen. Jeg ønsker at høre nærmere om 

konsekvenserne af den beslutning. 

 

Jeg skal anmode om svar indenfor 10 arbejdsdage.  

 

 

 

 

                                           
1 Imm./Pkt. 97:  

Forslag til Inatsisartutlov nr. xx af xx.xx 2015 om boligsikring i lejeboliger /  

Inissiani attartortittakkani ineqarnermut tapiissutit pillugit Inatsisartut inatsisaat nr. xx, 

xx.xx 2015-imeersoq 

 


